

Franckesche Stiftungen zu Halle

Historia Reformationis Ex B. D. Martini Lutheri Aliorumque fide dignorum scriptorum monumentis eruta ac digesta

Majus, Johann Heinrich

Francofvrti ad Moenvm, MDCCX.

VD18 11197102

Ad Locum XVI. De Christo.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211445](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211445)

remissionem peccatorum propter alienum meritum, item justitiam alienam, ratio capere non potest: ac ne in sanctis quidem hæc cognitio satis firma est.

Tom. III. Jen. Lat. fol. 429. a.

Ad p. 707. §. 23. lin. 3. adde.

A. MDXIX. in *Epistola ad conventuales Interbocenses*, Lutherum accusantes, quod nulla esse consilia Evangelica dixerit, sed omnia præcepta, mentem suam perspicue exposuit.

Tom. I. Jen. Lat. fol. 225. a. 234. b.

AD LOCUM XVI.
DE CHRISTO.

Ad p. 415. §. LII. fin.

CHRISTUS tunc regnat in nobis, quando nos ab operibus nostris feriatos inhabitat, & in Sabbatho suo per nos sanctificato ipse in nobis manens facit omnia opera nostra, quod solius gratiæ esse nemo ignorat. Ideo & regnum Dei & regnum celorum appellatur, & ipse Rex noster, nos populus ejus peculiaris. At ubi peccato servimus, peccatum regnat in nobis, & in regno peccati & Satanæ, sine Rege Deo, exules & captivi sumus, & sabbatum Domini propriis operibus sine intermissione violamus.

Tom. II. Jen. Lat. fol. 265. b.

AD LOCUM XVII.
DE POENITENTIA.

DE habituali poenitentia, & omni vita agenda, supra satis dixi: quæ etsi non sit omni vita, debet tamen fieri omni vita; ideo enim peccamus. Quanquam hi, qui sunt in gratia, nullo momento sunt sine poenitentia, tam exteriori, quam interiori,
quia